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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 11 september 2019       
 
 
Onderwerp: Communicatie Afvalbeleidsplan  
 
 
Geacht college, 
 
 
Leefbaar Ridderkerk heeft geconstateerd dat er op de Facebook Pagina van de Gemeente Ridderkerk 
geen of nauwelijks  mogelijkheden zijn om vragen te stellen m.b.t. de nieuwe afvalcontainers, terwijl 
veel inwoners hier behoefte aan hebben. Dit is ook gebleken tijdens de drukbezochte 
informatieavonden. Het is ons opgevallen dat Partij 18PLUS dit wel doet via hun eigen website en 
eigenlijk de “gemeentelijke” taak van informatievoorziening overneemt.  
 
Daarnaast hebben wij geconstateerd dat de informatieverschaffing via de huis-aan-huis geleverde 
folder uiterst gebrekkig is verlopen, omdat talloze inwoners met een sticker nee/nee of nee/ja de folder 
gewoon niet ontvangen hebben.  
 
Wij zijn tevens  van mening dat deze zaken strikt gescheiden moeten blijven en burgers ten alle tijden 
moeten kunnen terugvallen op de gemeente voor vragen / inlichtingen en niet afhankelijk moeten zijn 
van lokale politiek voor algemene vragen.  
 
Leefbaar Ridderkerk heeft aan de hand van bovenstaande de volgende vragen: 
 

1) Is het college bereid om alsnog deze ‘secundaire’ communicatie op zich te nemen, de 
mogelijkheid te scheppen om vragen te stellen via facebook en de website?  Deze vragen en 
de vragen die middels andere social media kanalen door inwoners gesteld worden te 
beantwoorden;  

2) Is het college het met Leefbaar Ridderkerk eens dat  juist de antwoorden van de gemeente 
zouden moeten komen en dat  dit een onderdeel is van juist en correct “neutraal” 
communiceren;  

3) Is de wethouder die belast is met de portefeuille  “Communicatie” met ons van mening dat dit 
soort zaken in de toekomst strikt gescheiden moeten blijven en de gemeente altijd het eerste 
aanspreekpunt is voor vragen / informatie bij dit soort ingrijpende veranderingen. 

 
 

 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 
schriftelijke beantwoording van deze vraag. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
Karin Kayadoe, Leefbaar Ridderkerk 


